
Zápis z 8. jednání této školské rady, školní rok 2021/22
11.10.2021

Přítomní: Petr Hopfinger, Václav Kurel, Jana Venclíčková, Martin Kozel, Martina Biegelová, Lenka
Zúbková, Ludmila Zhoufová (přizvaná ŠR)

Nepřítomní: Karel Müller, Michaela Dvořáková, Ilona Olšiaková

1. Zapisovatelem byl zvolen Martin Kozel.
2. Petr Hopfinger navrhl program vzešlý ze zaslaných podnětů

2.1. Schválení dokumentů zaslaných školou
2.2. Postoj ŠR k výstavbě nových bytů pro učitele
2.3. Ukončení činnosti stávající ŠR a volby/jmenování nové
2.4. Koncepce rozvoje školy

3. Schválení dokumentů zaslaných školou
3.1. Výroční zpráva za školní rok 2020/21 byla jednomyslně školskou radou schválena.
3.2. Dodatek školního řádu č.2 byl jednomyslně školskou radou schválen.
3.3. Předloženou změnu ŠVP vzala ŠR na vědomí.

4. Postoj ŠR k výstavbě nových bytů pro učitele
4.1. Petr Hopfinger přednesl žádost, aby škola a ŠR zaujala postoj k plánům města vybudovat

bytový dům, v jehož rámci by byla část bytů k dispozici pro učitele. Byty by mohla škola
využívat jako motivační nástroj pro získávání nových kvalitních pedagogů.

4.2. Vedení školy tuto iniciativu vítá. Tento nápad reaguje na již dříve popsané problémy se
získáváním kvalitních pedagogů a je tak vyslyšením volání vedení školy i Školské rady. Z
různých dalších zvažovaných benefitů pro nové učitele považuje tento za silný a dobře
využitelný (jeho význam roste spolu s rostoucí nedostupností bydlení v Praze a okolí).

4.3. Škola oceňuje kvalitu zpracovaného projektu, který předložilo město. Chápe i perspektivu
sousedů, kteří nejsou s projektem spokojeni.

4.4. Školská rada se jednoznačně postavila na podporu myšlence vytvořit v rámci plánované
výstavby byty pro učitele.

5. Ukončení činnosti stávající Školské rady a volby/jmenování nové
5.1. Z důvodů nejasnosti ŠR upřesnila, že chápe ukončení svého tříletého mandátu ke konci

kalendářního roku 2021.
5.2. Vedení školy se zavázalo že v dostatečném předstihu zajistí jmenování nových zástupců

školy a volby zástupců rodičů realizuje 10.11. 2021.
5.3. ŠR vyzývá zřizovatele, aby v dostatečném předstihu jmenoval své zástupce.
5.4. ŠR v novém složení by měla fungovat od ledna 2022.

6. Koncepce rozvoje školy
6.1. ŠR navázala na poslední jednání o Koncepci rozvoje školy a analýze původní koncepce, které

byly paní ředitelkou zaslány 14.5. 2020.
6.2. ŠR vyslovila přání, abychom posunuli dokument tímto způsobem: vybrat pár cílů a stanovili

tak aktuální priority školy, tyto cíle zkonkretizovali tak, aby bylo možné také společně
vyhodnotit. (viz. původně zamýšlená podoba koncepce projednávaná na 5. jednání ŠR).

6.3. ŠR diskutovala různé možnosti, jak do procesu formulování priorit vtáhnout co nejvíce
učitele. Někteří členové sdíleli zkušenosti s podobným procesem na svých pracovištích.

6.4. Martin Kozel se nabídl vedení školy k individuální konzultaci s cílem, aby se dokument
posunul kýženým směrem a s případnou nabídkou kontaktů na facilitátory/mentory, kteří by
mohli pomoci vedení s řízením procesu jak k výsledku dojít s větším zapojením učitelů.
Konzultace proběhne v horizontu 14 dní.

6.5. Zaznělo přání, že bychom mohli aspirovat na to, abychom dokument posunuli ještě v
horizontu funkčního období této ŠR.

https://drive.google.com/file/d/1rDq70VsNl_XrQ7GZ4p7QJFoLTeGUxnyR/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1esh-tZGKBL2RRvhpKO9IisQ917AjH1g-/view?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1kqATahRMP12gpfZ6If61ZMNhVsb3KMPolZ-AdxYDeBs/edit#
http://www.zscernosice.cz/wp-content/uploads/2019/12/19_10_07_z%C3%A1pis_5_jedn%C3%A1n%C3%AD.pdf


7. Příští setkání školské rady bude již v novém složení a tak si současní členové navzájem
poděkovali za spolupráci.

Zapsal: Martin Kozel


